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FU-sak  1/ 2016 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Dokument: 
Innkalling med saksliste 

Godkjent Møtebok fra FU-møte 1.12.2015.  

 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste godkjent. 

Prorektor opplyste om at det skal lages et eget mandat for utvikling av «Internasjonal 
handlingsplan ved NMBU». Mandatet vil inkludere personer fra flere deler av organisasjonen 
enn det som ble anbefalt i FU møte 1. desember 2015, sak 36/2105.  

 

FU-sak 2/ 2016  Status FFU 

  
Dokument: 
Saksframstilling 

Forskningsdirektøren informerte i tillegg til saksframstillingen, om kriteriene som ble lagt til 
grunn for valg av deltakere i NMBUs Talentutviklingsprogram. Søkerne er vurdert med grunnlag 
i både søknaden og et intervju. Under intervjuet var motivasjon for deltakelse i 
talentutviklingsprogrammet hovedtema. 

Utvelgelsen foregikk etter følgende kriterier: 

- søkers prosjektportefølje på søkertidspunket,  
- plan for søknader de neste tre årene,  
- CV med publikasjonsliste og/ eller beskrivelse av kunstnerisk arbeid for de siste tre 

årene, 
- evalueringer av innsendte søknader og vurderinger til Forskningsrådet, Horisont 2020 

og andre relevante program 
- motivasjon for deltakelse i NMBUs talentsatsingsprogram 
- faglig bredde i gruppen 

 

Det ble også informert om prosessen for utvelgelse:  

Dekanene og forskningsdirektøren stod for utvelgelse til intervjuer. Intervjuene ble gjennomført 
av én dekan fra det fakultet kandidaten hørte til, pluss forskningsdirektør. Det ble ikke brukt en 
ekstern komite slik NMBUs forskningsutvalg anbefalte (sak 2/2015 møteboka 10. feb 2015) 
grunnet kapasitet. 
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https://www.nmbu.no/sites/default/files/pdfattachments/9_2015_fu_motebok_final.pdf


 
 
 

 

Vedtak: 
Forskningsutvalget tar status informasjon om FFU satsingen ved NMBU til orientering. FU ser 
med bekymring på at NMBU, per d.d., ikke har fått noen EU søknader innvilget for 2015 til tross 
for et akseptabelt antall innsendte søknader. Tre søknader ble sendt ERC, og kun tre av de 39 
øvrige søknadene ble koordinert fra NMBU. NMBU bør både sende flere ERC-søknader og 
koordinere flere søknader. NMBU må sette EU tydeligere på dagsorden og det administrative 
støtteapparatet må styrkes. FU vil diskutere EU videre i møte 14. april 2016.    
 
 
 
FU-sak 3/ 2016 Kvalitetssikring av ph.d.-programmene – 2. gangs behandling 
 
Dokument: 
Saksframstilling. Medlemmene ble delt i tre grupper. Hver gruppe diskuterte spørsmål i 
saksfremstillingen og la fram sine innspill. 

 
Vedtak: 
Det fremkom uenighet mellom medlemmene i Forskningsutvalget hvorvidt og hvordan årlig 
programevaluering skulle gjennomføres eller ikke. Avstemming endte med 14 for og 3 mot (Leiv 
Sigve Håvarstein (IKBM), Annegreth Dietze-Schirdewahn (ILP) og Katrine Eldegard (INA)) 
følgende forslag:  
 

1. Årlig programevalueringsrapport fra instituttene leveres til Forskningsavdelingen innen 
1. februar. Disse inngår i Årsrapport Forskerutdanningen ved NMBU. 

2. Mal for Årlig programevalueringsrapport forenkles i fht saksframlegget og 
spørreundersøkelse til FU/ FUU/ PhD-utvalgene utelates. 

3. Forskningsutvalget diskuterer de årlige rapportene i ett møte hvert år. Møtet brukes 
også til erfaringsutveksling. 
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FU-sak 4/ 2016 Status for Open Access (åpen publisering) ved NMBU 
 
Dokument: 
Saksframstilling 

 
Vedtak: 
 

1. Forskningsutvalget tar «Status for arbeid med Open Access ved NMBU» til orientering.  
2. Forskningsutvalget anbefaler at midlene til NMBUs publiseringsfond for Open Access 

publisering økes fra kr. 300.000 til kr. 500.000 i revidert budsjett for 2016.  
3. Forskningsavdelingen/ biblioteket undersøker om det fortsatt er mulig å søke om støtte 

til «hybridpublisering» i prosjektsøknader til Forskningsrådet. 
4. Biblioteket presiserer rutiner for arkivering av mastergradsavhandlinger hvor det 

oppdages feil etter avlagt eksamen. 

 
 
FU-sak 5/ 2016  Informasjonssaker 
 
Forskningsutvalget takker for informasjon om tildeling utenlandsstipend. FU ber om at 
informasjon om søknader Forskningsinfrastruktur omgjøres til egen sak (her FU-sak 7/ 2016).  
 

 

FU-sak 6/ 2015 Eventuelt  
 

1. Forskningsutvalget ble informert om og bedt om å komme med innspill til Nye 
retningslinjer for Professoropprykk ved NMBU. Innspillene sendes til Solveig Fossum-
Raunehaug (solvfoss@nmbu.no) innen 17. februar 2016. 

2. Prorektor informerte om videre prosess for omorganisering og ny styringsmodell ved 
NMBU. Forskningsutvalget ber om at forskningens og FUs rolle i den nye modellen 
diskuteres i neste FU møte 14. april 2016. 
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FU-sak 7/ 2015 Forskningsinfrastruktur - budsjettåret 2016 

Forskningsutvalget ble informert om søknader som var kommet inn til fristen.  

Forskningsutvalget skal innstille søknadene.  Et underutvalg bestående av Katrine Eldegard 
(INA), Finn-Arne Weltzien (BasAm) og Eirik Romstad (HH) behandler de ordinære søknadene og 
veikartsøknadene sammen med Forskning- og innovasjonssavdelingen. Det innkalles til et 
ekstramøte i FU for å innstille søknadene.  

Prorektor vedtar innstillingen av de ordinære søknadene. Rektor vedtar innstillingen av 
veikartsøknadene. 
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